
Notulen MR 20-11-23 

Aanwezig: Frans Linssen, Steve Loock, Peter Adriaans, Tom van Loo, Sonja Häffner (notulist) 

Niet aanwezig: Ella Kusters (ouder VSP), Maarten van Haastert  

Afgemeld: ouder Compass (ziek) en leerling Compass 

 

DEEL 2 → MR met directie 
 
20:00 uur → Directie sluit aan (Minke Knol (Rector), Donny Jeurissen (Teamleider VSP) 
Agendapunten: 
  
1. Notulen 

• Aanpassingen zijn besproken en worden verwerkt. 
 

2. Organisatie MR 
• Steve Loock is door de MR-leden gekozen als voorzitter. 
• Wat betreft de rol van secretaris is het voorstel om Marten deze functie te laten 

vervullen. Minke is budget voor in totaal vier vergaderingen. Maarten heeft vorige MR 
vergadering aangegeven dat hij vaker kan deelnemen. Maarten wordt nog een keer 
ernaar gevraagd.  

• Er is besloten te streven naar het versturen van de concept notulen binnen 5 werkdagen 
na de vergadering naar de leden van de MR en de directie. 

• De MR vraagt het MT om de in te brengen stukken 2 weken van tevoren toegankelijk te 
maken voor de MR-leden omdat de MR-leden de tijd nodig hebben om zich er samen 
over te buigen. Het kunnen ook conceptversies zijn. Minke kan niet garanderen dat het 
haar lukt om de stukken twee weken van tevoren te verzenden maar zal tijdig aangeven 
wanneer stukken niet op tijd aangeleverd kunnen worden. 

• Minke en de voorzitter gaan 2 weken voor een MR vergadering de agenda bespreken. 
• Bij formele instemming is een ondertekende brief nodig waarin de instemming 

beschreven wordt. 
• Maarten heeft de instemmingsbrief t.a.v. het SOP niet in kopie aan ons toegestuurd. Dit 

moet nog gebeuren. 
• De communicatie tussen MR en MT verloopt nog niet helemaal vlekkeloos. Minke 

adviseert om aan Suzanne Mulders van Grotius naar de tool “MR Centraal” te vragen.  
Dit is een systeem waar de MR-stukken kunnen worden opgeslagen en toegankelijk 
worden gemaakt voor ouders. 

 
3. Aanpassing beloningsbeleid 

• Uit de aangepast versie moet bij de samenstelling van de BAC de “externe partij” 
worden weggehaald.  

• Wat betreft de eis dat dat de resultaten moeten goed zijn om in aanmerking te komen 
voor een LC/LD-functie wordt toegevoegd “wat kan worden verwacht van de leerling 
populatie”. Dit geld voor alle docenten die solliciteren ongeacht de jaarlagen waar ze les 
aan geven. 

• Steve vraagt om opheldering over de benoemingsprocedure die in de bovenbouw van 
Grotius/Compass heeft plaatsgevonden. Compass collega’s hebben het gevoel dat ze bij 
de benoeming geen eerlijke kans hadden. Minke geeft er verder geen informatie over 
behalve dat er een vacature was en die is ingevuld. Minke gaat de gang van zaken aan de 
Compass collega’s toelichten. 



• Demotie: Of iemand die qua salarisschaal teruggaat, zijn salaris blijft houden, is nog niet 
duidelijk. Hier bestaan twee tegenstrijdige opinies. Minke wacht nog op advies van Bert 
van Doorn, voorzitter GMR. 
Bij overplaatsing is de situatie anders: Hier mag geen teruggang in salaris plaats vinden;  

• Er zijn afspraken tussen LVO-scholen dat rectoren niet onderling hun personeel 
wegkapen. 

 
 

4. Mobiel beleid VSP/Compass (advies overheid) 
• Steve wil weten hoe wij met het aanstaande verbod op mobiele telefoons omgaan op 

Grotius/VSP/Compass. 
• Minke licht toe dat het niet om het schoolgebouw gaat, maar dat gsm’s niet in de klas 

mogen worden gebruikt; Ze wil het beleid dit schooljaar niet veranderen. Voor volgend 
schooljaar wil ze het beleid opnieuw herzien indien nodig. 

• Op Compass worden mobiele telefoons opgeborgen in een telefoonkluis. 
• Minke ziet op VSP en Grotius nog veel gebruik van telefoons (waaronder gaming), o.a. in 

het leerpark. 
• Minke wil graag zien dat op de VSP beter gehandhaafd wordt dat telefoons in de les niet 

zichtbaar zijn, tenzij zichtbaar gebruikt voor lesdoeleinden. 
 

5. Meerjarenraming (MJR) VSP 
• Tom en Sonja willen weten waarom de groeicurve van VSP stopt bij 285 leerlingen.  
• De prognose wordt gemaakt door een externe partij. Een reden voor deze stagnering is 

volgens Minke dat er te veel scholen in omgeving zijn. 
• Volgens Donny is wel een wachtlijst van 8-9 leerlingen, in 2 havo zitten de klassen 

eigenlijk te vol. 
• De ervaring vorig jaar is dat starten van kleine klassen de mogelijkheid biedt om ook zij-

instroom toe te laten. 
• Minke ziet liever groei van onderaf dan zij-instroom. 
• Minke wil de groeiprognose nu niet meer aanpassen, maar in de volgende MJR 

aanpassen mits goed onderbouwd. 
• Donny attendeert erop dat de basisscholen meer adviezen kader-tl geven en wil weten 

hoe wij dat op school beter kunnen neerzetten. Ligt hier een kans om te groeien? 
• Tom wil weten of er een correlatie is tussen meelopers en het aantal aanmeldingen?  

Dit is echter niet duidelijk. 
• Gezamenlijke bovenbouw: Minke deelt op navraag door Sonja mee dat er nog steeds 

drie scenario’s worden onderzocht voor de VSP: 1) De huidige situatie voortzetten, 2) 
gezamenlijke bovenbouw van de drie scholen, 3) Samenwerking met Maastricht. 

• Volgende week wil Minke op bezoek komen in bovenbouwlessen van VSP. 
Voor een gezamenlijke bovenbouw moet de lessentabel namelijk worden aangepast en 
dat is een grote verandering. 

• Minke voert de volgende argumenten aan waarom een gezamenlijke bovenbouw 
wenselijk is: 

• Alle drie scholen afzonderlijk zijn te klein zijn en er zijn +/- 1000 lln nodig om 
(financieel) levensvatbaar te zijn. Sonja attendeert Minke erop dat er 
Vrijescholen zijn die al langer met rond 600 leerlingen draaien. 

• Minke geeft aan dat verschillende niveaus bij elkaar in de bovenbouwklassen van 
Grotius en VSP mogelijk leiden tot slechtere resultaten. . Opvallend vind Minke dat 

vakken met niet zoveel leerlingen onder de maat presteren. Echter lagen de 
slagingspercentages van het eindexamen boven de 85 en 90% op VSP. Minke 
geeft aan dat bijvoorbeeld in bètavakken slechtere resultaten zijn bereikt. 



• Vakken op de drie scholen samenvoegen scheelt in geld en er zijn minder 
docenten nodig. 

• Het verschilt met de poging tot samenvoeging die er al was is dat die destijds 
niet gedragen werd door de docenten. 

• Bij lesbezoeken ziet Minke niet zo veel verschillen in lesopbouw, wel in specifieke 
vakken zoals periode-onderwijs. 

• Minke hoopt dat een nieuwe poging met een betere onderwijskundige opzet 
wordt uitgevoerd. 

• Bepaalde vakken zijn school-eigen, maar moeten haalbaar zijn in het rooster. 
• De gevolgen voor Compass zouden zijn dat lln mogelijk gaan kiezen voor VSP. 
• Twee aparte roosters kan niet volgens Minke. Donny stelt voor het rooster zelf te 

maken. Minke ziet hierin wel een bovengrens qua aantal leerlingen om dit te 
kunnen doen. 

 
• Er was vorige MR een vraag of de reserves over BRIN-nummers heen samengevoegd 

mogen worden. Minke heeft dit nagevraagd bij Erik. Volgens hem kan dat ondanks 
verschillende BRIN-nummers. De reserves blijven nu samen maar ze kunnen ook weer 
gesplitst worden indien nodig.  
 

6. MRJ Compass 
• 0,5 fte OP werkdrukvermindering moet veranderd worden in OOP. 

 
7. Beloningsbeleid 

• Gratificatiebeleid: Minke geeft aan dat er geen formele procedure komt. Er is ook geen 
sprake van een procedure hiervoor binnen LVO. Minke bespreekt een gratificatie binnen 
het MT en met haar adviseur Mens en Organisatie. 

• De MR stemt in met de procedure LC/LD zoals beschreven en indien de “externe 
persoon” in de BAC wordt verwijderd. De overige onderwerpen zijn onderhevig aan nog 
te maken aanpassingen alvorens instemming verleend kan worden. 

 
8. Minke laat een mailadres MR inrichten met toegang voor alle MR-leden. Steve mailt haar de 

benodigde e-mailadressen. 
 

RONDVRAAG 
Steve informeert naar het gerucht dat basisscholen hun leerlingen niet informeren over 
Grotius. Volgens Minke klopt dit niet. 
De achtergrond is: Steve wilde een basisschool bezoeken, maar er was een basisschool die 
dat niet wenste omdat kinderen niet voor Compass zouden kiezen. Hij wil weten of er niet 
nog meer kan worden gedaan om dit te veranderen.  
Minke zegt reclame te maken via sociale media. Er wordt weinig gebruik gemaakt van 
betaalde advertenties. Ze zet vooral in op het bezoeken van basisscholen. 
Steve geeft een voorbeeld voor verdere activiteiten: op St. Janscollege is er een afspraak met 
een basisschool waar excellente leerlingen worden uitgenodigd om op vrijdagmiddag 
wiskunde te volgen. 
Minke toont sympathie voor soortgelijke initiatieven. 

  



 
Actiepunten: 

Wat Tot Wanneer Wie 

Concept notulen 24-11 Sonja 

Maarten vragen naar 
aantal vergaderingen 

 Steve 

MR centraal: Suzanne 
Mulders vragen 

 Steve 

Toelichting Compass 
collega’s over 
benoeming LD-
functies in bovenbouw 
Grotius/Compass 

 Minke 

E-mailadressen MR 
aan Minke doorsturen 

 Steve 

MR e-mailadres 
inrichten 

 Minke 

 
 

 


